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                                      Protokoll årsmöte 2012 
 
 

Protokoll från Lidingövillors årsmöte den 10 maj kl 2000  
i Asgarskyrkan. 

 
 
 
1.  Öppnande av mötet 
 
Ordföranden Alf Lundberg förklarade årsmötet öppnat. 
 

 
2.  Frågan om mötets behöriga utlysning 
 
Mötet förklarades behörigen utlyst. 
 

 
3.  Anteckning av närvarande ombud 
 
Deltagarna noterade sina namn på en lista. Följande fanns angivna på denna: 
 
Alf Lundberg  Killingevillor 
Ulla Byman   Killingevillor 
Rolf Sahlén  Föreningen Kyrkviksborna 
Per Lundblad  Föreningen Kyrkviksborna 
Robert Bäckström  Korsfararvägens Samfällighetsförening 
Roger Anbratt  Vikbyvägens Väf 
Håkan Helander  Högberga-Breviks Väf 
Andreas Lindberg  Högberga-Breviks Väf 
Olle Melin   Högberga-Breviks Väf 
Gunilla Melin  Högberga-Breviks Väf 
Christer Åkerhjelm  Högberga-Breviks Väf 
Anne Sannefors-Öhrman Föreningen Trasthagen 
Jan Öhrman  Föreningen Trasthagen 
Michael Lindström  Mosstorps Väf 
Anders Ulfvarson  Trolldalens Samhällighetsförening 

 
 
4.  Fastställande av dagordningen 
 
Den utskickade dagordningen godkändes. 

 
 
5.  Val av ordförande, sekreterare och två justeringsmän för mötet 
 
Valdes Alf Lundberg  att leda dagens möte och Rolf Sahlén att föra protokollet. 
 
 Till justeringsmän valdes Christer Åkerhielm och Ulla Byman. 
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6.  Behandling av verksamhets- och revisionsberättelse 
 
Verksamhetsberättelsen genomgicks, godkändes och lades till handlingarna.  
 
Revisorn Håkan Helander föredrog revisionsberättelsen. Framkom bl a att balansrapporten per 
den 31 december 2011 utvisade en omslutning på 9 289,25 kr och resultatrapporten för år 2011 
utvisade ett underskott på 15 812 kr.  
Revisionsberättelsen godkändes och lades till handlingarna. 
 
Ordföranden föredrog 2012 års resultatbudget. Den slutar på ett överskott på 7 000 kr. 
Budgeten godkändes. 
 

 
7.  Fråga om ansvarsfrihet 
 
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2011. 

 

8.  Val av ordförande i styrelsen 

Till ordförande i LVS styrelse valdes Alf Lundberg (omval). 

 
 

9.  Val av sex ledamöter och tre suppleanter i styrelsen 

 

Till ordinarie ledamöter i LVS styrelse valdes: 
Anne Sannefors-Öhrman Föreningen Trasthagen                     (omval) 
Michael Lindström Mosstorp Väf                                     (omval 
Rolf Sahlén Föreningen Kyrkviksborna                (omval) 
Per Lundblad Föreningen Kyrkviksborna                (omval) 
Torsten Engevik Föreningen Killingevillor            (omval) 
Anders Tydén Sticklinge Fastighetsägare Förening (omval) 
 
 
Till suppleanter i LVS styrelse valdes: 
Rolf Berndtson Käppala Väf                                      (omval) 
Bengt Högberg               Högberga-Breviks Väf                       (nyval) 
Anders Ulfvarson Trolldalens Samhällighetsförening    (nyval) 
 

 

10.  Val av två revisorer och en revisorssuppleant 
 
Till revisorer valdes:  
Håkan Helander Högberga-Breviks Väf             (omval) 
Ulla Byman Killingevillor                    (nyval) 
 
Till revisorssuppleant valdes: 
Inga-Britt Wingstedt Bosö Väf                                  (omval) 
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11.   Utseende av valberedning 
 
Till valberedning valdes:  
Christer Åkerhielm.                       Högberga-Breviks Väf              (nyval) 
 
Någon kandidat till ledamot nummer två fanns ej.   
Beslöts att föreningarna ska uppmanas att inkomma med förslag till tänkbara kandidater. 
 
 
 
12.  Faställande av medlemsavgift för nästkommande år 
 
Beslöts om oförändrade avgifter, d v s 4 kr per medlem. 

 

 
13.   Övriga ärenden, som av styrelsen föreslagits årsmötet. 
 
I nu gällande stadgar § 4 står: 
 ----- Beslut fattas normalt med 2/3 majoritet. Vid personval erfordras dock endast enkel 
röstövervikt. ------- 
Styrelsen förslår att lydelsen ändras till: 
 ---- Beslut fattas med enkel majoritet. ------. 
 
I nu gällande stadgar § 5 står:  
10. Val av sex ledamöter och tre suppleanter i styrelsen. 
Styrelsen förslår att lydelsen ändras till:  
10. Val av minst sju och högst nio ledamöter i styrelsen. 
 
I nu gällande stadgar § 6:1 står: 
---- och ytterligare sex ---- och suppleanterna --- 

  Styrelsen förslår att lydelsen ändras till: 
---- och ytterligare minst sju och högst nio ledamöter. Ordföranden och övriga ledamöter 
utses för en tid av ett år. ----- 
 
Styrelsen förslår ett tillägg § 6:pkt 5:   
Varje medlemsförening äger rätt att utse en adjungerad styrelseledamot, som skall kallas till 
styrelsemötena. Adjungerad ledamot utses på ett år och har yttranderätt men ej rösträtt. 
 
Styrelsen förslår ett tillägg § 8 första stycket:    
---- styrelsen --- 
Styrelsen förslår att lydelsen ändras till: 
---- styrelsen och medlemsföreningarnas ordförande ---- 
 
Styrelsen förslår att § 10 inleds med: 
Beslut om upplösning fattas med 2/3 majoritet. 

 
Beslöts i samtliga ovan nämnda förslag i enlighet med styrelsens förslag. 
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14.   Ärenden som inkommit från medlemsföreningarna inför mötet enligt § 4 punkt 3 
 
Inga. 

 
 
15.   Ärenden som väckts under mötet enligt § 4 punkt 4 
 
Inga 

 
 
16.   Övriga frågor 
 
Inga 

 
 

17.  Årsmötet avslutades 

 

Olle Melin, som länge varit aktiv i LVS styrelse, har i och med detta årsmöte lämnas styrelsen. 
Ordföranden tackade honom för de insatser han gjort och överlämnade en rejäl blombukett. En lång 
applåd följde. 

Anders Rönn som varit kassör i föreningen i tio år avtackades utan att vara närvarande. Han 
kommer att tackas personligen efter årsmötet. Även han fick en applåd. 

Mötesordföranden förklarade årsmötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet: 

 

Rolf Sahlén 
Sekreterare 

 

Justeras: 

 

 

Alf Lundberg           Christer Åkerhielm                               Ulla Byman 
 Ordförande                                  Justeringsman                                  Justeringsman 
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Anteckningar förda vid LVS medlemsmöte  
om Norra Djurgårdsstaden  

den 10 maj 2012 i Ansgarskyrkan. 
 

 
 
 
Närvarande 
 
50-60 personer deltog, varav cirka 20 från LVS medlemsföreningar. 
 

 
Inledning 
 
Informationen genomfördes i samverkan mellan Lidingö stad och LVS och ämnet var 
”Norra Djurgårdsstaden”.  
 
Kommunstyrelsens ordförande inledde med att hälsa välkommen och vände sig 
främst till Ulla Hamilton och Mårten Frumeri från exploateringskontoret i Stockholm, 
som kommit för att berätta om Stockholms planer för området runt Ropsten. 
 
LVS ordförande presenterade kort LVS och dess verksamhet och goda förbindelser 
med de styrande i kommunen. 
 
 
Information 
 
Informationen från Stockholm inleddes av Ulla Hamilton. 
Hon började med att nämna  de utmaningar Stockholmsregionen ställs inför då 
befolkningen  beräknas öka med en halv miljon människor fram till 2030. Hälften av 
Sveriges totala befolkningstillväxt sker i Stockholmsområdet. Detta är självklart 
positivt men ställer samtidigt höga krav på stadsplanering och att utveckla service 
och kommunikationer. Detta är ett ansvar för alla kommuner. Hon antydde att 
utgångsläget inte på något sätt är dåligt då ansvariga tagit tunga beslut i god tid (ex 
T-banan, miljöinvesteringar  m m). 
 
 
Mårten Frumeri fortsatte med att mer i detalj redovisa Stockholms planer i N 
Djurgårdsområdet.  
 
-  Totalt kommer 10 000 lägenheter att byggas och 30 000 arbetsplatser att skapas.  
-  Aktuell information kan inhämtas på www.stockholm.se/norradjurgarden. 
-  Byggnation pågår i området norr om Hjorthagen och inflyttning beräknas ske  
   från september 2012. Cirka 5 000 lägenheter byggs där. 
-  Ett höghus kommer att byggas i området med 500 lägenheter. 

 

http://www.stockholm.se/norradjurgarden
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-  Området vid Prisextra kommer därefter i tur. 
-  Tilldelningen av p-platser blir 0,5 p-plats per lägenhet. 
-  En stor handelsplats  om 60 000 m2 kommer att placeras i området där 
   Siljaterminalens parkeringsplats nu ligger. 
-  Spårväg Stockholm kommer att dras via Ropsten vidare till Lidingö. 
-  På sikt planeras ytterligare en spårväg från Gasklocksområdet raka 
   vägen mot Stockholm centrum. 
-  Österleden mot Nacka kan på sikt bli verklighet. 
 

Efter informationen följde en frågestund. Frågorna var många och svaren var inte  

alltid   de som åhörarna ville höra. Bl. a. behandlades: 

-  problemen vid infartsparkeringen i Ropsten. SL har inte gjort särskilt anspråk  

   på mark för infartsparkeringar. SL:s syn på detta borde inhämtas. 

-  etableringen av den stora handelsplatsen vid Siljaterminalen. Många uttryckte  

   rädsla för att Lidingö Centrum helt kommer i skuggan och riskerar att utvecklas 

   till ett vanligt kvarterscentrum med endast dagligvaruhandel.  

-  bristen på parkeringsplatser på fastlandet. Ingen lösning i sikte. 

 

 

Mötets avslutande 
 
Då tiden led mot sitt slut och diskussionslusten i någon mån avtagit tackade 
ordföranden för det intresse deltagarna visat. Han vände sig särskilt till 
representanterna från Stockholms stad Ulla Hamilton och Mårten Frumeri och som 
tack för att de ställt upp och informerat oss denna kväll överlämnade han till dem 
varsin rejäl blombukett. 
  
 
Mötet förklarades därefter för avslutat. 
 
 
 
Vid protokollet: 
 
 
 
 
 
R Sahlén                                                                    Alf Lundberg 
                                                                                   Ordförande LVS 
 

 

 

 


